
                               

    

親愛的好市多會員 您好,                                                                                                              2022 年 04 月 12 日 

 

根據好市多購買紀錄，您在 2021/12/08 至 2022/03/05 這段期間，購買商品#66903/#166903 PGI 名廚

美饌私膳瑤柱 XO 醬，有極少數商品因瓶蓋內部疑似有凝結水殘留，導致有微量的黴斑生成。此些受影響的

商品有效日期為:2022/5/11、2022/5/20、2022/5/25、2022/6/2、2022/6/6 (西元年/月/日)。 

 

若您持有上述有效日期的商品，請立即停止食用，並請攜帶您的會員卡及商品至鄰近的好市多賣場辦理退

貨。 

 

造成您的不便，品臻國際行銷有限公司深感抱歉，敬請見諒。 

 

若您對購買到的商品有任何疑問，請洽品臻國際行銷有限公司服務專線: 02-8861-5208 轉分機 23。 

(服務時間: 週一~週五 10:00 ~17:00) 

品臻國際行銷有限公司  敬上 

 

 

Dear Valued Costco Member,                                                                                                           April 12, 2022 

 

Costco's purchase records indicate that you have purchased item #66903/#166903 PGI XO SAUCE 

350G between 2021/12/08 to 2022/03/05. We would like to inform you that few products may have 

mold growing on the top of the inner lid due to residual condensed water. The products with 

expiration dates 2022/5/11, 2022/5/20, 2022/5/25, 2022/6/2, 2022/6/6 (YYYY/MM/DD) are affected. 

 

If you have any of the affected product batches described above, please stop consuming them and 

bring your membership card and products to the nearest Costco Wholesale location for a full refund. 

 

PINGEN CO., LTD. apologizes for any inconvenience caused. 

 

If you have any questions, please contact PINGEN CO., LTD. at (02) 8861-5208 ext. 23 (Service time: 

Monday to Friday 10:00 ~17:00) 

PINGEN CO., LTD.  

 


